
RAADSVRAAG cf. art. 37 RvO

Aan de voorzitter van de Raad van Roosendaal 

Betreft Raadsvragen cf. art. 37 RvO

Steller vragen: Gert Jan van Oosterbosch, fractie Roosendaalse Lijst

Onderwerp: AZC gemeente Halderberge 

Kenmerk: 075-2024

Datum: 07-05-2024

Geachte voorzitter,

Op 25 januari 2024 heeft gemeente Halderberge een persbericht gedeeld waarin zij 
aangeven aan de Oude Roosendaalse baan voornemens zijn een AZC/huisvestingscomplex 
voor arbeidsmigranten te realiseren in samenwerking met een marktpartij. Met deze 
ontwikkeling hoopt gemeente Halderberge te voldoen aan de verdeelsleutel welke zij 
hebben ontvangen vanuit de Provinciale RegieTafel (PRT). Met deze locatie heeft de 
gemeente Halderberge een oplossing voor de huisvesting in de huidige asielopgave. 

Momenteel wordt er gekeken om te voldoen aan de provinciale opgave als het gaat om de 
huisvesting van asielzoekers/statushouders. We zien hierbij dat elke gemeente maar 
invulling geeft aan het eigen deel welke bepaald is in de verdeelsleutel. Regelmatig wordt er 
met andere gemeentes samengewerkt als het gaat om diverse ontwikkelingen. Hierbij pakt 
Roosendaal vaak de rol als centrumgemeente en loopt de stad ook voorop als het gaat om 
het huisvesten van arbeidsmigranten. Echter zien we in dit dossier dat er weinig wordt 
samengewerkt met andere gemeentes als het gaat om de oplossing van het aantal bedden. 

Gezien de huidige ontwikkelingen in dit dossier en met name rondom de beoogde locatie 
nabij Heerle, heeft de fractie van de Roosendaalse Lijst de volgende vragen:

1. Is er met gemeente Halderberge contact geweest om te onderzoeken of de locatie 
aan de Oude Roosendaalsebaan geschikt is voor zowel de huisvestingsopgave van 
gemeente Roosendaal als van gemeente Halderberge samen als het gaat om de 
taakstelling welke uit de PRT voortkomt?

2. Hoe kijkt het college er tegenaan om twee COA locaties die relatief dicht bij elkaar 
liggen, samen te voegen tot een locatie aan de Oude Roosendaalsebaan?

3. Bent u het met ons een dat de locatie zo dicht tegen Roosendaal aan, mogelijk meer 
effect heeft voor gemeente Roosendaal dan voor gemeente Halderberge? Wat 
feitelijk impliceert dat Roosendaal bij ontwikkeling van deze twee locaties 2 AZC’s 
binnen en aan de gemeentegrenzen heeft. 



4. Kan het uw voorkeur hebben om te onderzoeken naar de uitbreiding van de locatie 
aan de Ouder Roosendaalsebaan samen met gemeente Halderberge, waarbij er 
gekeken wordt naar een gezamelijke invulling voor het aantal te huisvesten 
asielzoekers/statushouders ter vervanging van de locatie in Heerle?

5. Welke voordelen zouden er kunnen ontstaan door deze twee initiatieven te 
combineren, als het gaat om veiligheid, maatschappelijke integratie en eventuele 
toekomstige huisvesting van arbeidsmigranten?

Namens de fractie van de Roosendaalse Lijst,
Gert Jan van Oosterbosch

 


